
Olsztynek 23.06.2023r. 
 

Sprawozdanie z pracy Rady Szkoły 
 przy SP 1 im. Noblistów Polskich w Olsztynku 

w roku szkolnym 2022/23 
 

W tym roku szkolnym w skład Rady Szkoły wchodzili:  
rodzice: Panasewicz Ewa, Kurzyoska Beata, Lesnau Sylwia, Leks Joanna, 

Biegaoska Magdalena, Gałązka Marta 
uczniowie: Borowska Antonina, Wilczek Pola, Skurska Laura, Kurzyoska 

Natasza, Malik Aleksandra, Zega Julia 
nauczyciele: Nyga Agnieszka, Niestępska Grażyna, Kucka Elżbieta, 

Trochim Ilona, Pieckowska Agnieszka, Zembrzuska Ina 
 

W tym semestrze: 
1) Pani Panasewicz oraz p. Czerwioska przedstawiły członkom rady protokół z 
kontroli komisji rewizyjnej za poprzedni rok szkolny; przyjęto go z pełnią do 
akceptacji, nie stwierdzono nieprawidłowości.   
2)Uzupełniono skład komisji rewizyjnej, nowymi członkami: Elżbieta Kucka – 
przewodnicząca, Ewa Panasewicz – członek komisji, Antonina Borowska - 
członek komisji. 
3)Wybrano nowy zarząd Rady: Zarząd Rady: Ina Zembrzuska – przewodnicząca, 
Sylwia Lesnau - z-ca przewodniczącej, Agnieszka Pieckowska – skarbnik, Marta 
Gałązka – sekretarz. 
4)Omówiono sprawozdanie z pracy za rok 2021/22i wyciągnięto, omówiono 
wnioski. 
5)Opracowano plan pracy na rok 2022/2023 
6)Wystosowano apel do rodziców  wszystkich klasach i oddziałów 
przedszkolnych o wsparcie działalności rady, zbierano dobrowolne fundusze na 
potrzeby uczniów. 
7)Rozpatrywano bieżące podania i dyskutowano o bieżących potrzebach 
szkolnych. 
8)Współpracowano z Samorządem Uczniowskim,dofinansowano jego  
potrzeby. 
9)Przekazywano na bieżąco informacje dla rodziców poprzez dziennik 
elektroniczny, zamieszczono wiadomości na stronie szkoły oraz zaktualizowano 
gablotę rady. 
10) Wystosowano pismo do sponsorów z prośbą o bezpłatne przekazanie 
wyrobów firmowych, które wsparły Kiermasz Bożonarodzeniowy.  
11) Wystosowano pismo do rodziców i wychowawców w sprawie wsparcia 
Kiermaszu Bożonarodzeniowego ciastami i ozdobami.  
12) Z inicjatywy Rady Szkoły zorganizowano Konkurs na Ozdobę 
Bożonarodzeniową. Ozdoby można było nabyd podczas kiermaszu.  
13)Zorganizowano Kiermasz Bożonarodzeniowy. 
14) Współpracowano z Radą Rodziców. 



15)Wspierano pracę wychowawczą w oddziałach przedszkolnych, zakup 
prezentów z okazji Dnia Przedszkolaka, przekazano musy i soki na Bal 
Karnawałowy. 
16)Rada Szkoły dofinansowała przedszkole kwotą 1300zł na zakup strojów 
apelowych dla najmłodszych oraz dofinansowanie do nagród książkowych dla 
dzieci z grupy „Misie” (dzieci kooczą przedszkole).  
17)Rada Szkoły wyraziła opinie w sprawie: pełnienia stanowiska Wicedyrektora 
Szkoły Podstawowej nr 1 im. Noblistów Polskich w Olsztynku Pani Laurze 
Katarzynie Kuprowskiej oraz Panu Michałowi Grzeszczakowi. 
18) Rada wyraziła  dwa razy opinię w sprawie pełnienia obowiązków kierownika 
filii Szkoły w Elgnówku Pani Jolancie Sałackiej w latach 22/23 oraz w latach 
23/24. 
19)Ponadto Rada Szkoły wyrażała opinię w sprawie planowanych zmian w 
organizacji roku szkolnego 22/23 (dni wolne od zajęd dydaktycznych) i w 
sprawie projektu finansowego szkoły na rok 2023. 
20) Podjęto uchwały w sprawie:  
-zmian w Statucie Szkoły dot. włączenia Szkoły Podstawowej im. Erwina Kruka 
w Elgnówku, jako filię Szkoły Podstawowej nr 1 im. Noblistów Polskich w 
Olsztynku, 
- w sprawie upoważnienia do konta bankowego nowych członków Rady Szkoły. 
21) Rada Szkoły uczestniczyła w rozmowach z Dyrekcją Szkoły w sprawie : 
- zwiększenia liczby szafek dla uczniów, 
- ujednolicenia i integracji ze szkołą filialną w Elgnówku, 
- zwiększenia oddziałów klas IV lub V ze względu na dużą liczebnośd klas, 
- zwiększenie bezpieczeostwa uczniów przy głównym wejściu do szkoły 
(przestrzeganie zasad ruchu drogowego). W tym celu Przewodnicząca 
wystosowała wiadomośd za pośrednictwem dziennika elektronicznego Librus 
do wszystkich wychowawców, aby przeprowadzili pogadanki z uczniami oraz 
poinformowali o problemie rodziców podczas zebrao.  
- prośba rodziców o organizowanie przedstawieo szkolnych również po 
południu, aby rodzice uczniów mogli w nich uczestniczyd. 
22) We współpracy z Samorządem Uczniowskim zrealizowano motywacyjne 
schody w głównym holu szkoły. 
23) Przewodnicząca stworzyła gazetkę informującą i przypominającą o 
kryteriach i zasadach otrzymywania nagrody „Absolwent Roku”. Gazetka 
ustawiona została przy dyżurce. Ponadto przewodnicząca przesłała wszystkim 
wychowawcom, aby zapoznali swoje klasy z prezentacją multimedialną 
odnośnie nagrody „Absolwent Roku”.  
24) Skarbnik Rady Szkoły p. Agnieszka Pieckowska uczestniczyła w kapitule 
wyboru uczniów do nagrody „Absolwent Roku”. 
 
Na koncie rady zgromadzono środki finansowe pochodzące z następujących 
źródeł: 
Wpłata na konto Rady ze sprzedaży zdjęd: 2245zł 
Wpłaty Rodziców: 16760 zł  



Wpływy inne KIERMASZ BOŻONARODZENIOWY: 4538,20 zł 
Darowizny: 910zł+ 368zł+ 400zł= 1678 zł 
Razem wpływy: 25221,20zł 
Saldo z poprzedniego roku: 2384,04 zł (z dnia 29.08.22r.) 
W trakcie roku szkolnego podjęto decyzje o wydatkowaniu środków na 
następujące cele: 

891,71 zł 
Samorząd Uczniowski (Dzieo Chłopaka, Dzieo Kobiet, 
Mikołajki, Dzieo Przedszkolaka) 

448 zł Kangur matematyczny 

250 zł Ślubowanie klas I 

47,90 zł Integracyjne ognisko w Elgnówku (naczynia jednorazowe) 

130 zł Dzieo Nauczyciela, kwiaty dla Dyrekcji 

970 zł Wkład własny Stowarzyszenie „Jedynka” 

80 zł Rozpatrzenie podania z klasy 8 b 

40 zł Folia spożywcza na kiermasz 

150 zł Dzieo Patrona Elgnówko 

1300 zł Stroje apelowe przedszkole 

267,82 zł Dyplomy biblioteka szkolna 

4683,05 zł Nagrody Książkowe biblioteka szkolna 

5632 zł Dzieo Dziecka 

520 zł Nagrody koniec roku statuetki oraz grawerki  

40 zł Gaz do grilla z okazji Dnia Dziecka 

200 zł Nagroda „Góra grosza” 

300 zł Bal klas ósmych. Dofinansowanie balonów i róż. 

74,36 zł 
Słodycze Konkurs „Wiedzy o Szymborskiej” oraz „Mole 
Książkowe” 

270 zł Kwiaty na koniec roku  

504 zł Nagrody sportowe 

16798,84 zł Razem wydatki. 

Saldo na dzieo 22.06.2023r. wynosi 12 743,22 zł 
Dziękujemy wszystkim za współpracę, pomoc w realizacji przedsięwzięd 

oraz  wszelkie  darowizny . 
Zapraszamy do pracy w nowym roku szkolnym. 

Sprawozdanie sporządziła 
Przewodnicząca Rady Szkoły 

Ina Zembrzuska  
 


